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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 10 
Onsdag den 12. juni 2024 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Funder 

Mødested: Personalerum  

Der er sommermiddag efter mødet 

 

 

Mødeleder:  Anja Andersen 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand),          
Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg,         
Jens Christian le Fevre Munkgaard, Michelle Loftager Jensen,                       
Johanne Østergaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen  (medarbejderrep.),  
Maja Marie Schou Feld (medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder), 
Casper Zimmermann Christensen (pædagogisk leder), Tobias Pørtner 
(pædagogisk leder) samt Rasmus Pagter Conradsen (pædagogisk leder) 
 

Afbud:  

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen og referatet fra sidste møde 
17.00 - 17.05 

Info / bilag                                                                                                                      

Referat:  

 Dagsorden for dagens møde er godkendt. 
 Referatet er ligeledes godkendt. 

Note: skolelederen udtrykker et ønske om, at vi samler op på hvert punkt, der er taget 
beslutning om, så vi er enige, og referatet er enslydende fra gang til gang. Når der udsendes 
dagsorden til møderne, så er referatet fra sidste møde vedhæftet, så det kan godkendes. 
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Meddelelser  
17.05 - 17.30  

Info / bilag 
 
Formand  
 
Referat 
 
Høringssvar til skoleafdelingen i forhold til budget og Flere elever skal gå i skole ….. 
Principper i kommende skoleår  
Formandens beretning (videohilsen)  
 

 Høringssvaret fra Tollundskolen er sendt til udvalget. Formanden giver en kort status i 
forhold til det fælles høringssvar, der samlet skulle sendes afsted fra alle bestyrelserne i 
kommunen. Formanden fortalte, at vi fra Tollundskolen ikke kunne tilslutte sig det 
fælles høringssvar grundet, at svaret ikke er dækkende for Tollundskolens holdning til 
”At flere elever skal gå i skole i deres lokale område”. Der er også andre skoler, der har 
takket nej til at deltage i svaret.  

 I mellemtiden har politikkerne trukket i håndbremsen i forhold til projektet, men der 
lægges dog op til, at der skal være nogle skoler, som skal være pilotskoler i forhold til 
skoleudviklingen. 

 Forpersonen foreslår, at Tollundskolen gerne må byde ind på at være pilotskole i 
forhold til opgaven. Skolelederen supplerer med, at arbejdet med at finde en økonomisk 
tildelingsmodel fortsætter.  

 Arbejdet med skolens principper. Forpersonen fremviser en oversigt, hvor det er 
tydeligt, hvilke principper der er opdateret, og hvilke, der snart skal tages op igen i 
årshjulet. 

 Forpersonens beretning skal optages (video) og lægges ud. Der udtrykkes et ønske om 
at videoen også kan læses som tekst. 

 Årshjulet; Det er besluttet, at møderne placeres fra 17:00-19:30. Det forsøges at 
vende rækkefølgen af punkter til møderne, så meddelelser placeres som afslutning på 
møderne.   
 

Næstformand 
 

Referat 
 
 
Skoleleder 
 

- Dimission onsdag den 26. juni - bestyrelsen er meget velkomne  
- Byggeri og rundvisning i de nye SFO- og indskolingslokaler   
- Udearealerne - nye legepladser 
- Ansættelser  
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Referat 
 

 Skolelederen informerer om translokationen, der afholdes onsdag 26. juni, hvor 
bestyrelsen selvfølgelig er meget velkomne. Arrangementet er fra klokken 17.00-19.00. 

 Byggeri og rundvisning i skolens nye bygning/SFO. Punktet behandles senere i 
dagsordenen. 

 Ejendomsafdelingen har bekræftet, at udearealerne i forhold til de nye legeområder 
bliver påbegyndt, når børnene går på sommerferie. Der bliver indkøbt inventar til en 
stor ny legeplads foran hallen.  

 Skolelederen informerer om de forskellige ansættelser, der har fundet sted og de 
ansættelser, der skal afholdes de kommende uger.  

 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Referat 

 
Bestyrelsesmedlemmer 
 
Referat 
 
 
 

Nyt fra elevrådet 
 
17.30 - 17.45 
 
Info / bilag  

 
 
 
Næste skoleår (planlægningen af næste skoleår fortsat)  
 
17.45 - 18.15 
 
Info / bilag  
 
Skolelederen giver på mødet en status om planlægningen i forhold til bilag i Skoleplanen. 
Fagfordeling, lejrskole, klasser mm. 
 
Referat 

 Skolelederen informerer om nye klassedannelser på 4. årgang, hvor vi pga. stigende 
elevtal er blevet nødsaget til at udvide med endnu en klasse på årgangen.  
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 Tilsvarende har 6. årgang altid været små klasser. Efter ferien er der kun 29 elever på 
kommende 6. årgang, hvorfor klasserne skal læses sammen i en del af lektionerne. 

 Pædagogisk leder Rasmus Pagter fra udskolingen informerer om de aftaler, der er 
etableret i forhold til fysik/kemi og valgfag for udskolingen. 

 Skolen er desuden tilmeldt et forløb ved UVM, som har fokus på faglig trivsel. 
 Der informeres om de fire emne-/projektuger. 

 
 
 

Forældremøde næste skoleår  

 
18.15 - 18.45 

 

Info / bilag  
Der skal udarbejdes en oversigt/plan for deltagelse på møderne  
Referat 

 Der har generelt været en rigtig god tilbagemelding på formen og strukturen af 
forældremøderne, som der er fastsat af skolebestyrelsen. 

 På mødet diskuteres formen om fælles opstart for en årgang med efterfølgende 
klassemøde. 

 Bestyrelsen fordeler medlemmerne på de forskellige årgange, så der er en kontakt i 
bestyrelsen, som deltager og planlægger med personalet på årgangen. 
 

 
 

Rundvisning i den nye SFO  
18.45 - 19.00 

 

Info / bilag  
Referat 
 
Der er rundvisning i den nye indskoling/SFO. 

 
 
 
Skrivelse angående skoleudbygning  
19.00 - 19.15 

 

Info / bilag  
Der skal udarbejdes en oversigt/plan for deltagelse på møderne  
Referat 
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 Skolelederen udarbejder et skriv ang. den kommende udbygning (etape 3). Skrivelsen 
udsendes efterfølgende. 
 
 
 

Evt.  
19.20 - 19.30 
 
Info / bilag                                                                                                    
 
Referat 

 
 

 
Sommerafslutning og farvel til elevrådsrepræsentanten  
19.30       
 

  
 

 

 

Kommende mødedatoer   
 

●  


